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Referat AK møte nr. 6 2024-2025 
Agder og Rogaland skikrets – Alpinkomiteen 
Tid: Torsdag 10. april 2025 kl. 2000 - 
Sted: Teams 
 
 
 
Følgende personer var tilstede: 
 
Thomas Liland-Vik   AK-leder 
Jarle Sørensen    Hovden Sportsklubb 
Arild Riise    Plogen Skiklubb 
Lasse Dørheim   Jæren Alpinklubb 
Helge Svandal    Sauda IL 
 
Eivind Bachmann   Kretstrener 
 
 
Meldt forfall: 
Tryggve Tobias Korneliussen  Sandnes IL  
Hans Petter Solberg   Skiforeningen i Stavanger 
Hanne Fyrde     Arendal Slalomklubb 
 
 
Saksliste: 
 
 
Sak 1: Økonomi 
 

• AK leder legger frem regnskap pr. 09.04.2025 
 
Vedtak: AK tar regnskap til etterretning 

 
 
Sak 2: Oppsummering nasjonale renn 
 

• Arild Riise ga en oppsummering av de nasjonale renne – Hovedlandsrennet og 
Telenorlekene 
 
Vedtak: AK tar oppsummeringen til etterretning  

 
 



 

 

Sak 3: Oppsummering sesongen 
 

• Flere av klubbene har hatt store utfordringer med å skape en god treningsarena, da det 
har vært for lite snø. Men Plogen har hatt gode forhold på Haukeli og har gjennomført 
all trening som planlagt. 

• Rennsesongen har blitt gjennomført med noen endringer her og der på grunn av 
forholdene. 
 
Vedtak: AK tar oppsummeringen til etterretning  

 
Sak 4: Kretstrener 
 

• Vidar og Eivind fortsetter som kretstrenere etter de vilkår som tidligere er sendt på 
mail  

• De blir med på Fonna samlingene 

• Juvass samlingen må diskuteres nærmere, om de får mulighet til å kanskje være med 
på halve 

• Kretstrener har fått spørsmål om Voss skigymnas kan invitere våre andre års U16 
løpere til å være med dem på 2 uker rekruttsamling til Levi. 

• Samlingene etter ferien må vi komme tilbake til når man vet mer om sesongen på 
Fonna. 
 
Vedtak: AK er veldig takknemlig for at Vidar og Eivind ønsker å være med en sesong 
til. AK stiller seg også positive til at Voss inviterer våre løpere. 

 
Sak 5: Folgefonna 
 

• AK leder informerte om prosessen, risikoen og planene rundt det å opprette et selskap 
med 51% eierskap i Hordaland og Agder og Rogaland skikrets sammen med 4 
initiativtagere for å starte opp Folgefonna igjen. 

 
 
Vedtak: AK tar informasjonen til etterretning  

 
 
Sak 6: Strategiplan 
 

 
Vedtak: AK vedtar at ny strategiplan utarbeides av et nytt AK ett kretstinget 

 
 
 



 

 

Sak 8: Diverse 
 

• Ingen saker på eventuelt 
 
 
Neste AK møte blir i begynnelsen av mai 2025 
 
 
 
 
Thomas Liland-Vik  (sign) 
AK-leder 


